

Title (en)
Movement detector

Title (de)
Bewegungsmelder

Title (fr)
Capteur de mouvement

Publication
EP 1258847 A2 20021120 (DE)

Application
EP 02010782 A 20020515

Priority
DE 10123468 A 20010515

Abstract (en)

A casing (10) with a fixed mounting has an adjustable sensor head (16) with a semi-spherical holding wall (17) protruding partly into the casing and a spherical cap (18) to let infrared rays through. The sensor head fastens on the casing in two positions. In a first position the spherical cap with an equator (20) runs parallel to the front facing side (13) of the casing. In a second position the spherical cap with the equator runs parallel to a front wall (15) on the casing.

Abstract (de)

Der Bewegungsmelder weist ein ortsfest montierbares Gehäuse (10) auf, an dem sich ein verstellbarer Sensorkopf (16) befindet. Der Sensorkopf (16) weist eine teilweise in das Gehäuse (10) hineinragende halbkugelförmige Tragwand (17) und eine für IR-Strahlung durchlässige Kuppe (18) auf. Der Sensorkopf kann in zwei Positionen an dem Gehäuse (10) befestigt werden, nämlich in einer ersten Position, in der die Kuppe (18) mit dem Äquator (20) im Wesentlichen parallel zur Stirnseite (13) des Gehäuses (10) verläuft, und in einer zweiten Position, in der die Kuppe mit dem Äquator (20) im Wesentlichen parallel zur Frontwand (15) des Gehäuses verläuft. <IMAGE>

IPC 1-7

G08B 13/193

IPC 8 full level

G08B 13/193 (2006.01)

CPC (source: EP)

G08B 13/193 (2013.01)

Cited by

EP1847972A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH CY DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE TR

DOCDB simple family (publication)

EP 1258847 A2 20021120; EP 1258847 A3 20030730; EP 1258847 B1 20051130; AT E311642 T1 20051215; DE 10123468 A1 20021121;
DE 50205083 D1 20060105; ES 2253474 T3 20060601

DOCDB simple family (application)

EP 02010782 A 20020515; AT 02010782 T 20020515; DE 10123468 A 20010515; DE 50205083 T 20020515; ES 02010782 T 20020515